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Interpellation till Regionstyrelsens ordförande Andreas Svahn 

Bör vi ha ett beredskapslager? 

Under senare tid har haveriet med leveranser av förbrukningsmaterial till vården påmint oss om 

vår sårbarhet. Operationer har behövt ställas in i andra län och sjukvården har blivit enormt 

pressade till följd av att Apotekstjänst inte kunnat leverera enligt avtal. Detta gör att frågan om 

ett beredskapslager på hemmaplan har aktualiserats, inte minst för framtida oförutsägbara 

händelser utan även för att sjukvården ska få en trygg arbetsplats där de kan lita på att 

hanteringen fungerar. Skattemedel behöver skötas ekonomiskt, men den pågående 

leveranskrisen visar att enbart en leverantör gör oss oerhört sårbara och att i slutändan blir 

kostnaderna högre. Ett beredskapslager skulle kunna undvika framtida kostnader, skapa 

robustare vård och undvika organisationsstress. Haveriet har lett till ett stort svek för patienterna 

och framför allt vårdens medarbetare. 

Mycket av det material som krävs för att utföra vård kommer från andra länder och lagerhålls på 

väldigt få platser inom landet. Därför är det nödvändigt att Örebro län rustar upp för kommande 

kriser. 

Jag ställer därför följande frågor 

1. Har vårdansvariga fått i uppdrag att inventera vilka de mest kritiska produkterna är? 

2. Är planering är igång för att bygga upp ett beredskapslager? - Om inte: 

3. Anser regionstyrelsens ordförande att det är dags att bygga upp ett beredskapslager för 
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